
 

 
Kombinertkomiteen, møte 4/21  
 
: 17 mars 2021 
: Teams 
 
Til stede:  Edgar Fossheim, Linda Svendsrud, Roar Eggen, Gudmund Storlien, Ivar Stuan, Thomas 

Kjelbotn, Paul Einar Borgen, Eiliv Flakne (ref.) 
 
 
 

 
 
 
Agenda 
 
• Velkommen v leder 

o Refererte til et svært godt VM, ypperlig norsk innsats, og med særlig vekt på innsatsen i 
kvinne kombinert 

o Statusgjennomgang økonomi v NSF – vi har et overforbruk og dette kan langt veg 
tillegges merkostnader forbundet med Covid-19 

• NM, del II 
o NM del II er avlyst.  

• FIS vårmøte  
o Edgar stiller på FIS sitt vårmøte lørdag 16.april 
o Paul Einar innledet og pekte på at det nå er god timing for å spille inn synspunkt på 

rennpraksis/-reglement og øvelser, og kanskje særlig innenfor kvinnekombinert. Målet er 
å få skapt en idrettsgrein som er så fair og attraktiv som mulig, både for utøvere, 
sponsorer og publikum. Aktuelle saker er: 

§ Det meldes et ønske om å få diskutert regelen som regulerer gate-faktor. 
Utøverne må hoppe 95% av hillsize for å få gate-kompensasjon. Dette er en 
ordning som tvinger fram en gambling blant hopperne. Derfor ønsker vi en 
diskusjon som fokuserer på godheten i regelen. Paul Einar, Ivar og Thomas 
sender revidert forslag inn til KK som diskuterer i tide til å sende inn til FIS. 

§ Kalenderinnhold – vi bør få arrangert flere World Cup-helger for kvinner 
kombinert. Kan Norge ta på seg flere slike arr enn vi gjorde i sesongen 
2020/2021? Pr nå ser vi for oss en COC i Rena og to WC-helger i Holmenkollen og 
Lillehammer. KK-leder tar en sjekk med Skiforbundet hvorvidt dette kan la seg 
gjøre kommende sesong. 

§ Bør vi innføre en COVID-19 kompensasjon for utøverne? 
§ Hvilke øvelser ønsker vi å spille inn til kommende VM? 

• Vi vurderer Mix Team (2 jenter & 2 gutter) og Team Sprint fram mot VM i 
Planica i 2023 

• Deretter foreslår vi en ytterligere utvidelse med 1 hopp/7,5km i tillegg til 
5 km som standard fram mot VM i Trondheim i 2025 



 
• Sommersamling Midtstua juni 

o KK ser for seg å ta fram en sommeravslutning i Midtstua i juni 
§  

• Jentesamling FIS 
o Linda redegjorde for historikk og planene for samling i 2021. KK støtter ønsket om ei 

fysisk samling i oktober  
 

• Kombinertsportens Venner 
o Paul Einar redegjorde for formål og status for denne foreningen. 

 
• Budsjettarbeid 

o KK må sette av tid til gode diskusjoner rundt revidert budsjett. Viktig at disse 
diskusjonene tas i tide 

 
• Skitinget 2021 

o Samtlige i KK har svart på forespørsel fra valgkomiteen rundt videre verv 
o Et evt. vårmøte i kombinert legges inn mot Skitinget 2021 

 
• Eventuelt 

o Evaluering sesongen 2021 
§ Temaet settes opp på 1.møte etter påsken.  

Gudmund koordinerer synspunkt fra Utøverkomite inn mot sesongevaluering 
Eiliv koordinerer inn mot neste møte 

o Årsberetning – Jan Christian setter opp et utkast som KK tar videre 
 
 
 
 
 
 
Trondheim 17.3.2021 
 
Eiliv Flakne (sign.) 


